
До Кмета на 

Община Пловдив 

Чрез Председателя на 

Общински съвет -  Пловдив

П И Т А Н Е

Правно основание 

Чл. 80, зл. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Пловдивски общински съвет

От

Александър Ракшиев, Николай Гюров, Тодор Токов, Георги Рогачев, Борислав Маттев 

общински съветници в Пловдивски общински съвет от 

ПЛГОС «Продължаваме Промяната - Демократична България"

Относно

Реконструкция на Бетонния мост и организацията на движението по време на реализацията на 
проекта.

Уважаеми г-н Димитров,

От месеци в общественото пространство и в пловдивските медии циркулира информация свързана с 
предстоящата реконструкция на Бетонния мост, свързващ ул. „Македония" с бул. „Христо Ботев". 
Известно е, че проектът за реконструкция на моста влиза в прерогативите на НКЖИ, тъй като той е 
част от ЖП възел Пловдив. Има и осигурено финансиране за реконструкцията от Европейския съюз, 
като има риск, то да бъде загубено, в случай че проектът не се реализира до края на 
годината(2024г). В същото време, естакадите, по който се захожда към моста от страна на ул. 
„Македония" и бул. „Христо Ботев", са изградени преди 45 години. Според информация на 
Камарата на инженерите в инвестиционното проектиране Пловдив публикувана в медиите, 
естакадите са в пред аварийно състояние. Ако е вярно, това налага те да бъдат ремонтирани и 
обновени, за да могат да отговорят на нуждата на бъдещото съоръжение. Евентуален ремонт из 
естакадите би бил задължение на Община Пловдив.

Мостът е най-бързата връзка между район Южен и центъра на града, като автомобилният график в 
момента минава основно по него. Едно затваряне на моста означава, че към кв. Кючюк Париж ще 
може да се захожда само през надлез Родопи и бул. „Кукленско шосе" или през Коматевския възел 
и бул. „Никола Вапцаров". Като се има предвид и продължаващия ремонт на бул. „Александър 
Стамболийски", гражданите на район Южен ще живеят месеци наред в транспортен ад, по време на 
реконструкцията на Бетонния мост. Работещо решение за намаляване на задръстванията по надлез 
Родопи и ул. „Коматевско шосе", ние от групата на ППДБ виждаме в пешеходния прелез свързващ 
ул. „Авксентий Велешки" и ул. „Бачо Киро".



В тази връзка, молим на основание чл. 80, зл. 1 от Правилника за организация и дейността нз 
Пловдивски общински съвет да получим писмен отговор в законов срок на следните въпроси:

1. Съгласуван ли е проектът зз реконструкция на Бетонния мост от страна на НКЖИ с Община 
Пловдив и кога предстои да започне? В какъв срок се очаква да бъде реализиран?

2. Предвиден ли е ремонт на естакадите служещи за заход към моста?
3. Каква временна организация на движението се предвижда зз времето, през което ще се 

изпълнява проекта?
4. Изготвят ли се проекти за временна организацията на движението, които да включват и 

прелеза свързващ ул. „Авксентий Велешки" и ул. „Бачо Киро"? Извършено ли е 
съгласуването им с отговорните институции?

5. В случай че няма план, който да включва и въпросния прелез, съществува ли законова 
пречка такъв да бъде изготвен?

С уважение,

Александър Ракшиев Николай Гюров Тодор Токов

Георги Рогачев Борислав Матеев


